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ZÁPIS
z 15. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 28.05.2012

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 16
Omluveni : Ing. Jaroslav Mokrý, Mgr. Taťána Škarková
Přišli později : 17 – Ing. Miloslav Souček (16.07), 18 - PharmDr. Strieglerová (16.11)

Zapisovatelka: Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: Marie Štolpová, Mgr. Jan Košíček

Návrhová komise: Ing. František Šlapanský, Ing. Josef Blaha, Pavel Procházka, Jiří 
Dvořáček     
        
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ 

15. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že 
je přítomno16 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro 
přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi 
roznáškou domů, emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta – jsou připomínky k dnešnímu programu?
Navrhuji změnu pořadí projednávaných bodů : 
- bod 2 -3 
-návrh rozpočtového opatření – 10a 
- zápis z jednání Redakční rady - 19a 
- Změna č. 7 ÚP - 22a 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 
rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc.,
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL 
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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Příchod Ing. Souček  - 16.08 hod. – 17 členů.

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Marie Štolpová, Mgr. Jan Košíček

     Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0

Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. František Šlapanský, Ing. Josef Blaha, 
Pavel Procházka, Jiří Dvořáček     

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0

PharmDr. Strieglerová – 16.11 hod – členů 18

3. INFORMACE – PROBLEMATIKA URANU NA ÚV MORAVSKÝ KRUMLOV –
SLATINY – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Prezentace - Pan doc. Tuhovčák, CSc., Michal Ondráček 
Pan doc. Tuhovčák, CSc. – představuje svoji prezentaci. Ukázka vodojemů – propojovací řad –
síť jednotlivých řadů – spotřeba zdroje vydatnosti – denně celý M.K. spotřebuje 8 kubíků vody –
představení 3 měření (Rakšice, Lesonice, Rokytná) – překročení hodnot – proto udělení výjimky 
do roku 2017 – vyšší hodnota nelze uznat od tohoto data – představení variant (změna 
technologie na ÚV Slatiny (náklady - navýšení, snížení), mísení vody ze zdroje Šťítary (navýšení 
a snížení nákladů), nejméně vhodnou při zkoumání vyšla varianta B2, B1 – varianta C a A (vyšli 
středně dobře), nejlepší a nejvhodnější je varianta C2 (zásobovat celý M.K. vodou ze Štítar). 
Mgr. Košíček – varianta A – do finančního rozmezí bylo započteno i uskladnění odpadního 
filtrátu a uskladnění? Pan doc. Tuhovčák, CSc. - zahrnuto v kalkulaci ceny a zajišťuje 
dodavatel. Ing. Kocanda – při investici varianty A, použití i v jiných částech města M.K. –
náklady by se teoreticky měly snížit při vyšší spotřebě vody ze Slatin, pak by měla být cena za 
kubík nižší? Pan doc. Tuhovčák, CSc. - je možná varianta přidání ulic, při výkonu úpravy (asi 
10 hodin) – při rozšíření započítat do kalkulace a nedělalo by to tak velký rozdíl v ceně. Ing. 
Kocanda – přijde mi logické, abychom náklady na úpravu vody pro Lesonice snížili rozšířením i 
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na další ulice, protože teď jen pro Lesonice je to neúnosné. Myslím, že takové řešení by pomohlo. 
Ing. Blaha – obec Lesonice, jaký na to mají názor oni? Pan doc. Tuhovčák, CSc. - všechny 
varianty řešili i zásobování Lesonic, každá varianta ji řeší, ale na jejich zastupitelstvu jsme 
prozatím nebyli. Ing. Blaha – zpřísněný limit platí od kterého roku? O výjimku jsme požádali 
v tomto roce, ale platná je legislativa od roku 2008. Ukazatele se pohybují kolem 15 mil. na 1 litr. 
Změnily by se hodnoty, kdyby bylo měřeno ze 4 vrtů? Pan doc. Tuhovčák, CSc. – zvýšením 
odběru nedojde ke snížení koncentrace uranu. Limity platí od roku 2012, naměřené hodnoty jsou 
v podkladech od roku 2011. Pokud vám hygienická stanice naměří překročení limitů, musíte 
přejít okamžitě na náhradní vodu, nelze v odběru pokračovat. Starosta – u všech jednání byl 
přítomen pan starosta Herman, starosta Lesonic. Pan Vybíral – ta hodnota je české specifikum? 
Jaké jsou náklady na výrobu na Vranově, je cena vyšší? Nebezpečí města pouze na 1 zdroj. Pan 
doc. Tuhovčák, CSc. - je to uvedeno v té studii, ve SWOT analýze. Varianta – celý M.K. + 
Lesonice zásobováni z jednoho směru, pro síť ale není dobré smíchání vody povrchové 
s podzemní. Je vhodnější zásobovat ze dvou zdrojů ale až u 100 tis. obyvatel. Ing. Šlapanský –
jaké kroky budou následovat? Jaké bude řešení? Starosta – jde o první informaci pro členy 
zastupitelstva města o stavu kvality vody. Dojde k dalším jednáním. S Ing. Hedbávným dále 
jednáme, je možnost jej pozvat na další jednání ZM. Ing. Blaha – požadoval jsem info o jednání 
o ČOV Zámecká, neproběhlo. Předložit protokoly měření uranu od roku 2008-2011. Starosta –
v tomto není žádný problém. Pan doc. Tuhovčák, CSc. - řešení musíme přijmout od roku 2017. 
nejlevnější je navrhovaná varianta C2. PharmDr. Strieglerová – chtěla bych se zeptat na 
porovnání kvality vody Slatiny a Štítary a jaké jsou zásoby vody při suchu ve Štítarech? Pan doc. 
Tuhovčák, CSc. - Štítary jsou povrchová voda, u vody ze Slatin (odstranění mědi a manganu)
jde o spodní vodu. Obě mají problém uranu podle legislativních měřítek, upravit dle legislativy. 
Štítary – úpravna jede pod svůj výkon, zásoby nevím, zatím nehrozí aby byla bez vody. Ing. 
Kocanda – pro Krumlov je důležité tuto problematiku vyřešit, je důležité znát náklady na kubík 
vody. Řešit strategicky do budoucna, dívat se na daný problém z dlouhodobého hlediska. Upravit 
vztah Vodárenské s Moravským Krumlovem, kdo je povinen smluvně tuto věc financovat. Pan 
Ondráček (Vodárenská) – cena vody je u Štítar - 11 Kč/kubík, Slatiny 16Kč/kubík již bez 
úpravy. Kvůli uranu nedojde k navýšení ceny vody. Starosta - Protokoly měření uranu, celková 
zpráva bude k dispozici na emailu nebo na webu města, návrh usnesení. Ing. Kocanda – u Slatin 
je problém také s tvrdostí vody, jaká je tvrdost – to také začlenit do daných materiálů. 
Odchází zástupci – 16.40 hod. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí - „Problematika uranu na ÚV Moravský Krumlov –
Slatiny“ v předloženém znění

2. INTERPELACE

Starosta – zvýšená pohotovost na lesní cestě na Střelnici, u daných domů náprava cesty. Pan 
Zpěvák – problémy s rozhlasem. Starosta – ano, je to problém. Je stále v řešení. Pan Procházka
– občanům se nelíbí způsob dopravního značení na ulici Václavská. Pan Kabelka – bylo 
projednáno Radou města. Značky budou odstraněny, dojde k úpravě změnou v dopravě –
přednost zprava. Pan Vybíral – zejména starší občané postrádají hodiny na náměstí. Kdy budou 
opět hodiny? Pan Kabelka – byly poškozeny vozidlem fy. Skanska, řešeno jako dopravní 
nehoda. Město dostalo zůstatkovou hodnotu 18 tis., reklamovali jsme u pojišťovny, máme příslib 
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o uhrazení celé hodnoty 90 tis. korun, jakmile peníze přijdou, koupíme nové. Pan Vybíral – dále 
jde o sekání trávy. Než se TaZS dostala do Rakšic, tráva stačila vysemenit. Zvýšit frekvenci 
sekání trávy. Pan starosta – doporučuji exkurzi po všech sekaných místech – doporučuji 
navštívit daná místa. Samozřejmě můžeme předložit plán sekání. Místostarosta – pokud jde o 
sekání trávy, naopak naše město je i z okolních měst chváleno za dobrou práci. Paní Polachová –
opravit alespoň chodník od Gymnázia k úřadu, upravit kachlíky. Místostarosta – tato úprava je
v plánu úprav. Pan Kabelka – chceme tento rok opravovat chodník celý, ale nevím, kdy se 
k tomu dostaneme a s lidmi se domluvíme. Uvidíme, ale v plánu je. Starosta – podíváme se  na 
tento problém se SMM a podáme informaci. PharmDr. Strieglerová – má město možnost
upravit obnažené kabely? Na „křepeláku“ naproti E.ONU. Na ul. Slunečná byly prodány 4 
pozemky dr. Verbovi, dosud jsou obnaženy. Myslím, že je povinnost ze zákona tyto úpravy 
provést. Pan Kabelka – podíváme se na to. 

4. KONTROLA ÚKOLŮ RADY A ZASTUPITELSTVA MĚSTA MORAVSKÝ 
KRUMLOV - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov.

5. ZPRÁVA O ČINNOSTI RADY MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 
Ing. Blaha – usnesení z 29.RM – bod 23. bezplatný pronájem pódia, revize. Mgr. Košíček –
mobilní nemá revizi v pořádku, to stálé na Vrabčáku ano. Ing. Blaha - A další dodatky RM –
RENARDS. Starosta – není problém je předložit. Ing. Blaha - Dále RM pověřuje bod 4? Pan 
Kabelka – RM navrhla toto řešení na základě osobního bankrotu, soud navrhuje zastoupení 
někoho z Města v tomto věřitelském případě. Částku nevím bohužel. Dotyčná osoba nemá 
prakticky nic. Ing. Blaha – bod 7 – havarijní stav oken v Azylovém domě. Nutná úprava? Paní 
Kočí – Azylový dům je zřízen ve staré školce. Okna byla nejdříve jen natřena, za 9 let okna 
shnila, proto vyměníme okna v obývacích místnostech. Tato výměna bude hrazena z příspěvků  
matek na bydlení a postupně vyměníme všechna okna. Ing. Blaha – usnesení č. 30 – bod 22 –
omezení rizika povodní v části Rakšice. Tajemník – v Rakšicích vznikly ze sporu občanů 
s panem Slepičkou – jedno řešení v rámci společné dohody je, že úpravy udělá sám na svých 
pozemcích. Problém je širší. Protipovodňová opatření řešena již dříve, ale musí být řešeno znovu. 
Dozadu za ním je lesíček a pomocí dotačního titulu chceme vytvořit struhy, aby to nespláchlo 
všechny. Ing. Blaha - Bod 24 – prodejní síť, sběrné nádoby. Tajemník – firma EKOKOM –
eviduje odkupy. Abychom neměli mi náklady za tyto nádoby, odkoupí nádoby na odpad, bude se 
o ně starat. Také je vymění, doplní. Pan Kubík bude všechny využívat, městu to sníží náklady. 
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Ing. Blaha – chyba v usnesení z RM – doplnit znění usnesení ve věci žádosti občanů na 
odstranění stromů. Tajemník – ano, doplníme znění usnesení, uvedeme i datum doručení žádosti, 
také v odkládá a strany vyměníme. Dojde k nápravě. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.

6. ZÁPIS ZE 14. SCHŮZE FINANČNÍHO VÝBORU ZE DNE 23.05.2012 – předkládá 
Ing. Jaroslav Mokrý, předseda Finančního výboru

Ing. Lang – představuje materiál. 
Program jednání: 

1. Rozpočtová opatření 5 – 10/2012

2. Nájemní smlouva na prostory zámku s firmou INCHEBA Praha

3. Úprava vztahů mezi městem a Výchovným ústavem ve věci využívání tělocvičny 

budované s finančním příspěvkem města

4. Informace o plnění výběru sdílených daní v roce 2012

5. Různé

Ad 1)
Finanční výbor projednal předložená rozpočtová opatření, byla podána doplňující vysvětlení 
k jednotlivým úpravám.

Usnesení:
FV bere na vědomí provedená rozpočtová opatření č. 5/2012 a 7/2012 v předloženém znění 
a doporučuje ZM jejich schválení.
FV doporučuje ZM schválit rozpočtová opatření č. 6/2012, 8/2012, 9/2012 a 10/2012 
v předloženém znění.

Ad 2)
Finanční výbor diskutoval o předloženém návrhu nájemní smlouvy se společností INCHEBA 
PRAHA s těmito závěry:

- nájemní smlouva neřeší specifikaci využití nájmu
- nezaručuje se účelovost využití, není zajištěno, že INCHEBA využije dotace a nebude ji 

v budoucnu vracet
- je zapotřebí, aby nájemné tvořilo součást prostředků určených na opravu zámku, navrhuje 

se sepsat právní dokument, který by tento fakt zajišťoval
- upozornění na specifikaci účelu nájmu (čl. 3 smlouvy) – jsou vyjmenována pouze 

výtvarná díla (obava z úzkého vymezení)
- návrhy na doplnění a úpravy Smlouvy:

1. čl. 9.6. „Pronajímatel se zavazuje použít nájemné na opravu předmětu nájmu“ 
(zejména s odkazem na Memorandum), dále se navrhuje možnost využití institutu 
věcného břemena výstavnictví.

2. čl. 3.2. navrhuje se rozšířit účel nájmu na „vystavování výtvarných děl, prezentaci 
tematických expozic a kulturní účely“ 
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Usnesení: 
Finanční výbor doporučuje ZM schválit nájemní smlouvu se společností INCHEBA 
PRAHA v upraveném znění.
Pro 6, proti 0, zdržel se 0
Ad 3)
Finanční výbor projednal předložený návrh smlouvy, samostatný návrh – bez připomínek.
Členové vznesli dotaz ke stavu aktuální situace ve věci podpisu Smlouvy o poskytnutí dotace 
mezi MŠMT a Výchovným ústavem.
V návaznosti na tyto dotazy byla podána informace o tom, že prostředky města, které mají 
směřovat na Výchovný ústav, ještě nebyly uvolněny.

Usnesení:
Finanční výbor doporučuje ZM schválit Smlouvu o bezplatném využívání tělocvičny se 
subjektem Výchovný ústav, dětský domov, domov se školou, střední škola, základní škola a 
školní jídelna Moravský Krumlov, Nádražní 698, Moravský Krumlov,  v předloženém 
znění.
Pro 6, proti 0, zdržel se 0

Ad 4)
Finanční výbor projednal informaci o plnění rozpočtu města Moravský Krumlov v oblasti 
sdílených daní za období 1-4/2012. Z předloženého materiálu je zřejmé, že sdílené daně celkem 
dosahují hodnoty plnění 37,8 % vůči schválenému rozpočtu (sledovanému období odpovídá 
procento v hodnotě 33,3).

Usnesení:
Finanční výbor bere na vědomí informaci o plnění sdílených daní rozpočtu města Moravský 
Krumlov za období leden až duben 2012.

Ad 5)
Členové finančního výboru diskutovali o dani z nemovitostí (výběr, problematika zpevněných 
ploch apod.).

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis ze 14. schůze Finančního výboru ze dne 
23.05.2012. 

7. ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ č. 5, 6, 7, 8 a 9/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – čte materiál. 
Rozpočtové opatření č.5/2012
Ing. Blaha – o co v této věci šlo? Starosta – oprava a rozšíření chodníku u školky, nejde o 
vícepráce. 
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Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0

Rozpočtové opatření č.6/2012

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Rozpočtové opatření č.7/2012

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0



15. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 28.05.2012

8

Rozpočtové opatření č.8/2012

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Rozpočtové opatření č.9/2012

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 9/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti:   2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef

      Zdrželi se: 0

8. OPRAVA VOZOVEK NA ULICÍCH TISKÁRENSKÁ A K.H. MÁCHY PO 
DOKONČENÍ STAVBY „DYJE II – MORAVSKÝ KRUMLOV – KANALIZACE“ –
předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Starosta – čte materiál. Místostarosta – dlouho byla rozporována nabídka s cenami, které byly 
vysoutěženy, tlačíme na firmu, aby to bylo za vysoutěžené ceny. Ing. Kocanda – firma je 
povinna uvést silnici do původního stavu, celoplošně, jde o náš hlavní argument – můžeme uspět. 
Je problém s podkladními vrstvami, jsou ale na druhou stranu tak slehlé a nejsou v tak špatném 
stavu, že myslím, že je to dostatečné. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje provedení celoplošné opravy vozovek na ulicích Tiskárenská a K.H.Máchy 
dle předložené varianty č. I., v tendrových cenách.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti:   2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef

      Zdrželi se: 0

ZM pověřuje RM dalším jednáním ve věci provedení oprav dle předložených návrhů.
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

9. VEŘEJNÁ FINANČNÍ PODPORA 2012 – informace -  předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta -  čte materiál. 
Ing. Blaha – výstup z komise pro rozdělování VFP+vyjádření MěKS? Starosta – výstupem jsou 
předložené tabulky, je v materiálech. Ing. Blaha – MŠ Husova – strategický plán RM v jeho 
souladu? Bc. Procházka – nepsal se zápis komise pro rozdělování VFP k jednotlivým bodům.
Vše je v tabulkách v materiálech. Investice do školky byla rozhodnutím RM. Starosta – existuje 
záměr na opravu školního dvora v MŠ na Husové a Palackého, jde o jednotlivé kroky úpravy. 
Ing. Kocanda – je důležité podporovat školky, aby v tom byl systém. Ing. Blaha – v roce 2010 
žádala o dotace a dostala? Ing. Kocanda – ano, ale nebylo to k vybudování dvorů. Paní 
Polachová – nízký příspěvek VFP, navrhuji zvýšení spoluúčasti žadatelů (50 na 50) – dávám na 
zvážení, v komisi nikoho nemáme. V sociální oblasti – Davidovi Hladkému přidat nějakou 
korunu navíc, zvýšit dotaci. Žádal elektrický vozík s polohovacím systémem. Judr. Bártová –
zvlášť žádost. Paní Polachová – paní Hladká si musela vzít půjčku. Dále Smíšený sbor K.
Německa – zvýšit dotaci (10.000,- Kč). Jde převážně o důchodce. Starosta – prosím FV na 
dalším výboru, aby toto bylo projednáno. Spojíme se s paní Hladkou (Judr. Bártová). Sbor K.
Němečka podal žádost po urgencích, žádost musela být vyřízena po uzávěrce. Je to ke zvážení, 
na další RM projednáme, sdělíme výsledek. 

Návrh usnesení :
ZM bere na vědomí informaci o rozdělení dotací z rozpočtu města v rámci programu VFP 
na rok 2012 v rozhodovací pravomoci RM.
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ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov v rámci 
programu VFP na rok 2012 v oblasti tělovýchovy a sportu subjektu:
Football Club Moravský Krumlov, Pod Hradbami 193, 672 01 Moravský Krumlov, 
IČ:27009700 ve výši 80.000,- Kč na realizaci projektu: „Podpora činnosti družstev 
přípravky FC Moravský Krumlov“ v předloženém znění a pověřuje místostarostu města 
jejím podpisem.

Mgr. Třetina nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, ZPĚVÁK Josef 

Proti:   2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef

      Zdrželi se: 0

ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov v rámci 
programu VFP na rok 2012 v oblasti tělovýchovy a sportu subjektu:
Football Club Moravský Krumlov, Pod Hradbami 193, 672 01 Moravský Krumlov, 
IČ:27009700 ve výši 80.000,- Kč na realizaci projektu: „Podpora činnosti družstev žáků FC 
Moravský Krumlov“ v předloženém znění a pověřuje místostarostu města jejím podpisem. 

Mgr. Třetina nehlasuje pro případnou podjatost.  
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, ZPĚVÁK Josef 

Proti:   2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef

      Zdrželi se: 0

ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov v rámci 
programu VFP na rok 2012 v oblasti tělovýchovy a sportu subjektu:
Tělovýchovná jednota Polánka, Sportovní 1642, 672 01 Moravský Krumlov, IČ:44026692 
ve výši 55.000,- Kč na realizaci projektu: „Činnost TJ Polánka v roce 2012“ v předloženém 
znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti:   2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef

Zdrželi se: 0

ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov v rámci 
programu VFP na rok 2012 v oblasti tělovýchovy a sportu subjektu:
Matěřská škola, Moravský Krumlov, Husova 299, okr. Znojmo, příspěvková organizace, 
Husova 299, 672 01 Moravský Krumlov, IČ:70995095 ve výši 78.375,- Kč na realizaci 
projektu: „Podnětná sportovní zařízení sloužící k pohybovým aktivitám dětí“ 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0

10. NÁJEMNÍ SMLOUVA NA PRONÁJEM NP – INCHEBA PRAHA - předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. FV předložil dvě podmínky, ty nebyli projednány na RM – navrhuji 
odložení schválení této smlouvy. Místostarosta – navrhuji věcné břemeno do smlouvy, v případě 
změny vlastníka. Bc. Procházka – chci to samé, v případě projití zámku dražbou, jde o krytí. 
Dále Hl. m. Praha x Incheba problémy s firmou Pan Vybíral – opravovat soukromí majetek. Je 
nějaká studie na provoz, provozní náklady? Starosta – výše nákladů je kalkulována v řešení, 
v tuto chvíli je ale takto z hlavy nevím. Je zpracován investiční záměr. 

Návrh usnesení:
ZM odkládá své rozhodnutí ve věci schválení Nájemní smlouvy na pronájem nebytových 
prostor se subjektem: INCHEBA PRAHA, spol. s r.o., Praha 7, Areál Výstaviště č.p. 67, IČ 
48025780 v předloženém znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0
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Dodatečný materiál – NÁJEMNÍ SMLOUVA NA PRONÁJEM NEBYTOVÝCH 
PROSTOR – INCHEBA PRAHA – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Návrh usnesení:
Zastupitelstva města odkládá své rozhodnutí ve věci schválení rozpočtového opatření města 
č. 10/2012 v předloženém znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

11. SMLOUVA O BEZPLATNÉM VYUŽÍVÁNÍ TĚLOCVIČNY – VÝCHOVNÝ 
ÚSTAV MORAVSKÝ KRUMLOV - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. Mgr. Košíček – stav je takový, že byla vysoutěžena firma a technický 
dozor, dále harmonogram, bude následovat územní řízení a následně samotná výstavba, 
kolaudace v 12/12, parametry, šatny, kabinet, návrh běží a i po změně pana ministra myslím, že 
to bude běžet dál. Budu rád za připomínky k tomuto zbudování. Až budou materiály ke stavbě 
(PD), budou dány k dispozici Městu, mohou být umístěny i na webových stránkách. Hala je 
stavěna pro 80 lidí. Ing. Blaha – v čl. 2 odst. 1 – bezúplatné používání tělocvičny a níže mluvíte 
o nákladových hodinách? Starosta - jde o standardní postup a znění smlouvy. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o bezplatném využívání tělocvičny v majetku 
subjektu : Výchovný ústav, dětský domov se školou, střední škola, základní škola a školní 
jídelna Moravský Krumlov, Nádražní 698, 672 01 Moravský Krumlov, IČ : 49438905, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti:   2 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef

Zdrželi se: 0
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12. INFORMACE – INVESTIČNÍ AKCE: „LETNÍ KOUPALIŠTĚ SÍDLIŠTĚ 
MORAVSKÝ KRUMLOV“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. Bc. Procházka – jaká část se musí proinvestovat do konce roku? 
Starosta – prostředky ze státního rozpočtu v roce 2012, finance města doinvestovat do příštího 
roku. 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o investiční akci: „Letní koupaliště Sídliště 
Moravský Krumlov“

13. HŘIŠTĚ ZŠ KLÁŠTERNÍ NÁM. (informace ústně) - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Ing. Blaha – je důvod, proč nebyla schválena změna projektu ZM? Starosta – ZM schvaluje 
investiční záměr, a pak se zadává projektová dokumentace, do jednání vstoupila policie – třetí 
strana a požadavky hygieny, není problém projekt předat k nahlédnutí. Projekt předložíme na 
příštím zasedání ZM.

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci o akci Hřiště ZŠ Klášterní náměstí. 

14. INFORMACE O ZATEPLENÍ MŠ, ZŠ – VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ, VÝJIMKA SFŽP
(informace ústně) - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. SFŽP akceptoval záměry zateplení školy. Splňujeme pouze 
administrativně. Nyní musíme rozhodnout – zda zateplovat teď bez přislíbené dotace nebo 
odložíme zateplení do doby vyjasnění dotace. Nejdříve tedy projedná RM a následně ZM. Paní 
Poláchová – můžeme dostat výsledky výběrového řízení? Starosta – není problém, dostanete jej. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci o akcích „MŠ Husova – zateplení obvodového pláště“ a „ZŠ 
nám. Klášterní – zateplení obvodového pláště“.

15. OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV OZV Č. 
2/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. Ing. Blaha – směrnice – ukončení akce do 4 hodin do rána, tady 
je to do 23 hodin – to je to omezení? Tajemník – ano. Ing. Blaha - Porušování veřejného 
pořádku – pořádek může být narušen? Tajemník – základ pro výjimky. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje v souladu s § 84, odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů, Obecně závaznou vyhlášku města č. 2/2012 s účinností od 15.06.2012.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

Zdrželi se: 4 - DVOŘÁČEK Jiří, POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc.

16. SMLOUVA O SPOLUPRÁCI V RÁMCI INDIVIDUÁLNÍHO PROJEKTU 
„PODPORA PLÁN. ROZVOJE SOC. SLUŽEB V JMK“ – předkládá JUDr. Věra 
Bártová, vedoucí soc. odboru

Starosta – číslo smlouvy bude doplněno po schválení smlouvy zastupitelstvem Krajského úřadu
Jihomoravského kraje. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o spolupráci č. ……./12/OSV v rámci projektu 
„Podpora plánování rozvoje sociálních služeb v Jihomoravském kraji II.“ a pověřuje 
starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0

17. SMLOUVA Č. 013208/12/OSV O POSKYTNUTÍ DOTACE Z ROZPOČTU JMK NA 
ZAJIŠTĚNÍ PEČ. SLUŽBY - předkládá JUDr. Věra Bártová, vedoucí soc. odboru

Starosta – čte materiál. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského 
kraje na zajištění poskytování pečovatelské služby pro občany města Moravský Krumlov 
Centrem sociálních služeb Znojmo, příspěvkovou organizací, č. 013208/12/OSV a pověřuje 
starostu města jejím podpisem.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

18. OPRAVA NESOULADU ÚDAJŮ – NÁZVU NÁMĚSTÍ - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – jde o legislativní uvedení do souladu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s § 84, odst. 2, písm. r) zákona č. 128/2000 Sb., ve 
znění pozdějších předpisů, změnu názvu ulice Klášterní na náměstí Klášterní s oficiálním 
názvem : „nám. Klášterní“. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

19. ZÁPIS Z JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY ZE DNE 02.04.2012 – předkládá Mgr. Květa 
Kotková

Dodatečný materiál – 19a) ZÁPIS Z JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY ZE DNE 02.05.2012 –
předkládá Mgr. Květa Kotková

Pí. Kotková – doplnění o informace – potřebovali bychom doplnit Redakční radu za pana Trefila 
o dalšího člena. Domluvili jsme se také, že Moravskokrumlovské noviny budou vycházet 
v rozsahu 4 stran, proto dojde k omezení rozsahu příspěvků. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z Redakční rady ze dne 01.02.2012, 01.03.2012, 
02.04.2012.

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z Redakční rady ze dne 02.05.2012. 
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Přestávka – 17.49 – 17.58 hod. 
Odešel – 17.50 Ing. Souček – členů zastupitelstva 17.

20. JMENOVÁNÍ – DOPLNĚNÍ ČLENA VÝBORU PRO VÝCHOVU A VZDĚLÁVÁNÍ
- předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Pan Vybíral – navrhuji pana Ing. Josefa Blahu. Ing. Blaha – přijímám.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města jmenuje v souladu s § 84, odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve 
znění pozdějších předpisů, za člena Výboru pro výchovu a vzdělávání ZM Moravský 
Krumlov p. Irenu Kočí a Ing. Josefa Blahu. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města stanovuje počet členů Výboru pro výchovu a vzdělávání na 7.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Starosta - První jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání bude 01.06.2012 v zasedací místnosti 
MěÚ. 

21. PROMINUTÍ ZBYTKU DLUHU – VĚRA JUSKOVÁ - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Tajemník – vysvětluje genezi celé záležitosti. Paní Jusková měla ještě zaplatit smluví pokutu. Po 
urgencích uzavřela dohodu o uznání závazku. Po jednání ze dne 14.06.2011, přišla v březnu na 
jednání a oznámila nám, že je vedena na úřadu práce. Požádala o prominutí zbytku dluhu. 
V tomto případě byla pokuta stanovena v rozporu s dobrými mravy, doporučuji dluh prominout. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje s § 85, písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů, prominutí pohledávky – zbytku nevymahatelného dluhu (smluvní pokuty) ve výši 
78.066,50 Kč p. Věře Juskové, Břízová 261, Moravský Krumlov.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - BLAHA Josef Ing.

      Zdrželi se: 0

22. ZMĚNA Č. 6 ÚZEMNÍHO PLÁNU SÍDELNÍHO ÚTVARU MORAVSKÝ 
KRUMLOV – POSOUZENÍ PŘIPOMÍNEK K NÁVRHU ZADÁNÍ - předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – K této změně č. 6 byly 3 připomínky. 2 neakceptujeme – např. protinávrh : vytvořit 
smuteční síň, tu totiž plánujeme zbudovat v Rakšicích a probíhají již jednání s majiteli dotčených 
parcel. Akceptujeme pouze připomínku paní Kocábové, že nebude na území města vybudována 
žádná bioplynová stanice. 
Ing. Blaha – o kolik se prodlouží časová náročnost? Starosta - Retex budeme řešit zvlášť. Bc. 
Šťastný – 5 ha – schválení má 2 části – jde o velkou plochu –velká časová ztráta asi 5 měsíců a 
muselo by začít vše běžet zase od začátku. Finanční  náklady by byly zvýšené o 15 tisíc. Největší 
problémem je Krajský úřad. Navrhuji, neprodlužovat změnu ÚP č. 6 a samostatně Retex 
projednat ve změně ÚP č. 7.. Ztráta v takovém případě nehrozí, pro Retex je čas. Ing. Blaha –
změna v zapracování regulativu se promítne v zapracování ÚP?? Bc. Šťastný – myslím, že ne. 
Půjde pouze o dílčí změnu. 
Pí. Kocábová – chtěla bych poděkovat za slovo. Často jsme slyšeli námitky, že firma 
nepotřebuje pozemky města pro výstavbu. Místostarosta – myslím, že za 20 let bude bioplynka 
malá třeba, jak plátno k promítání prezentací a bude moci být využitá k vytápění domů. Pro tuto 
chvíli si myslím, že je předčasné to hned takto zakázat. Paní Kočí – myslím si, že pan 
místostarosta nemá pravdu. Tady je jasně uvedeno „na těchto plochách“. Nevidím důvod, proč by 
se to takto nemohlo schválit. Pan Palát – zase se přikláním k tomu, aby návrh usnesení byl 
schválen. Všichni občané města řekli, že bioplynovou stanici jasně nechceme. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města rozhodlo jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. b), 
zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném 
znění, s ohledem na skutečnosti uvedené v důvodové zprávě, neakceptovat připomínky č. 2, 
3 a 4 k návrhu zadání změny č. 6 ÚPN SÚ Mor. Krumlov.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Starosta – čte nový návrh usnesení k připomínce paní Kocábové. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města rozhodlo jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. b), 
zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném 
znění, s ohledem na skutečnosti uvedené v důvodové zprávě, akceptovat připomínku č. 1 
(Ing. Heleny Kocábové) k návrhu zadání změny č. 6 ÚPN SÚ Mor. Krumlov a tuto 
zahrnout do návrhu změny č. 6, tzn. regulativy všech ploch výroby budou doplněny o 
„nepřípustné využití“ těchto ploch v následujícím znění : „umístění jakékoliv bioplynové 
stanice“

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ 
Kamila, STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - PROCHÁZKA Pavel, Bc.

      Zdrželi se: 2 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., PROCHÁZKA Pavel

Dodatečný materiál – 22a) POŘÍZENÍ ZMĚNY Č. 7 ÚZEMNÍHO PLÁNU SÍDELNÍHO 
ÚTVARU MORAVSKÝ KRUMLOV - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Bc. Lang – v bodě 22 se mělo v usnesení odmítnout zahrnutí Retexu. Sdružení ODS toto 
připomínkovalo. Změnu zohlednil pan starosta a dal možnost v materiálu č. 22a. Retex je velkým 
zaměstnavatelem, ptal jsem se i na ÚP a zjišťoval výši zaměstnanosti v regionu díky Retexu. 
Všichni zastupitelé by měli tyto skutečnosti při rozhodování zohlednit. Při odložení schválení 
tohoto bodu, by došlo k prodeji majoritních podílů firmy. Jde o stabilní firmu, dojde k výstavbě 
nové haly. Došlo ke zvýšení daně z nemovitostí, koecifientu – toto vše bude tedy přínosem pro 
město. Ing. Kocanda – jednáme s Retexem, nestavíme se proti těmto změnám. Problém v tom 
nebude. Bc. Lang – s panem Ptáčkem bylo ale jednáno až ve čtvrtek. Starosta – jednal jsem 
s panem Ptáčkem již před půl rokem. Přislíbil doložení materiálů. V pátek jsme spolu hovořili, 
omluvil se za nedodání materiálů a ty následně dodá. Vše je nyní v pořádku. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města rozhodlo, jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), 
zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném 
znění, o pořízení změny č. 7 územního plánu sídelního útvaru Moravský Krumlov na návrh 
firmy RETEX a.s., U Nádraží 894, Mor. Krumlov, za podmínky, dle znění § 45 odst. 4 
stavebního zákona, že náklady na její zpracování uhradí navrhovatel změny

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

24. ZMĚNA Č. 6 ÚZEMNÍHO PLÁNU SÍDELNÍHO ÚTVARU MORAVSKÝ 
KRUMLOV – SCHVÁLENÍ ZADÁNÍ ZMĚNY Č. 6 ÚPN SÚ MORAVSKÝ 
KRUMLOV - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje, jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. b), 
zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném 
znění, a podle § 47 odst. 5 stavebního zákona, Zadání změny č. 6 ÚPN SÚ Mor. Krumlov 
v upraveném znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0

      Zdrželi se: 0

23. ZMĚNA Č. 6 ÚZEMNÍHO PLÁNU SÍDELNÍHO ÚTVARU MORAVSKÝ 
KRUMLOV – POŽADAVEK NA VYHODNOCENÍ VLIVŮ ZMĚNY Č. 6 ÚPN SÚ 
MORAVSKÝ KRUMLOV NA ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Tajemník – v rámci urychlení schvalování doporučuji ZM rovnou schválit zvýšení nákladů na 
pořízení změny č. 6 ÚPN SÚ Mor. Krumlov, z důvodu nutnosti zpracování - vyhodnocení vlivů 
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změny č. 6 ÚPN SÚ Moravský Krumlov na životní prostředí. Přestože nevíme, kolik bude změna 
stát, předpokládaná cena je cca 20.000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje na základě informace úřadu územního plánování o průběhu 
projednávání návrhu zadání změny č. 6 ÚPN SÚ Mor. Krumlov, zvýšení nákladů na 
pořízení změny č. 6 oproti uzavřené smlouvě o dílo o maximální částku 20.000,- Kč bez 
DPH. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0 

      Zdrželi se: 0

25. ZMĚNA POČTU ČLENŮ RM – předkládá Ing. Josef Blaha, zastupitel města 

Ing. Blaha – ZM na svém ustavujícím zasedání dne 29.11.2010 schválilo počet členů rady na 
sedm. Po vzdání se mandátu Ing. Špalkovou a Ing. Šťastným, nebylo tedy usnesení více než rok 
plněno. 06.06.2011 se vyjádřil starosta města v bodě interpelace, že nynější počet členů RM je 
řešení praktické, úsporné, ale určitě mohou proběhnout politická jednání o dalších členech RM. 
Nebo bychom se na ZM mohli usnést na počtu 5 radních. Dále dne 26.09.2011 bylo starostou 
města v bodě interpelace přislíbeno projednat návrh na změnu počtu členů RM na radě města 
s tím, že do příštího ZM (07.11.2011) připraví návrh unesení o možné změně počtu členů RM. 
Dne 11.12.2011 byl vznesen v bodě volba členů rady města návrh na zvolení Mgr. Taťány 
Škarkové za 6. člena RM, tato nominaci nepřijala. Starosta opět přislíbil, že rada města připraví 
do příštího ZM materiál na změnu počtu členů RM na nynějších 5. Bc. Procházka – navrhuji 
členy zkusit dovolit. A pak případná revokace. Navrhuji pana Blahu. 

Další návrhy na členy města – jednotlivé návrhy :
Bc. Procházka - Ing. Blaha
Pan Zpěvák - Ing. Šlapanský 
Mgr. Juránek - PharmDr. Strieglerová 
Ing. Kocanda - Mgr. Košíček 

Starosta – vyzívá k jednání zástupce jednotlivých politických stran u něj v pracovně. 

Přestávka : 18.43 hod. – 19.01 hod.
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Starosta – konstatuji návrhy. Bc. Procházka - navrhuji následující protinávrh – ZM na svém 
15.ZM konaném dne 28.5.2012 doplní členy RM. Ing. Šlapanský – nebudeme dělat žádné 
tanečky kolem. Myslím, že hlasovat dnes o doplnění členů RM je ukvapené. Když jsme se nebyli 
schopni domluvit od ustavující schůze, neočekávám dnes zázrak. Myslím, že je veřejným 
tajemstvím, že tam z našich řad nikdo nebude. Předpokládám, že toto embargo členů KSČM na 
členství v Radě města stále trvá, takže se nic neděje, naše strana pokračuje dál ve stejném duchu. 
Další jednání necháme v režii koaličních partnerů. 

Starosta – opětovně vyzívá k jednání zástupce jednotlivých politických stran u něj v pracovně.
Jde o vzájemnou domluvu k sestavení jednotného stanoviska, návrhu jednotného postupu. 

Přestávka – 19.07 hod. – 19.15 hod.

Starosta – protinávrh Bc. Procházky zněl – doplnit do RM Ing. Blahu. O tomto návrhu nechám 
hlasovat. Táži se, zda Ing. Blaha tento návrh přijímá? Ing. Blaha – nepřijímám svoji kandidaturu. 
Starosta – nepřijímá. Tím pádem je zmatečný návrh pana Procházky. Nechávám tedy hlasovat o 
původním návrhu usnesení – tedy revokaci usnesení z Ustavujícího zasedání. Pokud tato 
revokace nebude schválena, nechám hlasovat o odložení dalších kandidátů do příštího ZM tak, 
aby se to všechno probralo. 
Čte tedy znění usnesení o revokaci usnesení z ustavujícího zasedání ZM ze dne 29.11.2010.
Nejdříve tedy čtu usnesení, které nejdříve stanovilo počet členů na 7. Pokud by toto usnesení 
prošlo, budeme dále hlasovat o změně počtu členů RM na 5. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města revokuje usnesení z ustavujícího zasedání konaného dne 29.11.2010, 
bod č. III.1.. ve znění : ZM stanovuje v souladu s § 84 odst. 2 m) zákona č. 128/2000 Sb., 
zákona o obcích, ve znění pozdějších předpisů, počet členů Rady města Moravský Krumlov 
na sedm, a to v plném znění. 

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 9 – BLAHA Josef Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 

Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, 
ŠTOLPOVÁ Marie, KOŠÍČEK Jan, Mgr.

Proti: 0  

Zdrželi se: 8 - DVOŘÁČEK Jiří, LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZPĚVÁK Josef

Revokace nebyla přijata, proto v této chvíli nebudeme hlasovat o druhém návrhu usnesení. A 
vzhledem k tomu, že tu zazněly návrhy na nové členy RM. Nový návrh znění usnesení  je : 

Zastupitelstvo města odkládá své hlasování o navržených kandidátech do Rady města.
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Pro: 15 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - BLAHA Josef Ing.

Zdrželi se: 0

26. DODATEK Č. 1 KE ZŘIZOVACÍ LISTINĚ SMM MORAVSKÝ KRUMLOV –
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 jímž se mění a doplňuje Zřizovací listina SMM 
Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ: 00839043 v předloženém znění a pověřuje 
starostu města jeho podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0

Zdrželi se: 1 - BLAHA Josef Ing.

27. SPRÁVA MAJETKU MĚSTA – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1. Pozemky
2. Návrh postupu pro prodej vyčleněného nemovitého majetku
3. Bezúplatný převod, darovací smlouva

a) žadatelka

Starosta - občan žádá o prodej nebo pronájem části pozemku par.č. 444/1 o výměře cca 140 m2. 
Rada města schválila pronájem části pozemku a doporučuje zastupitelstvu města neprodat 
uvedenou část pozemku z důvodu možného rozšíření sběrného dvora.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej části pozemku par.č. 444/1 o výměře cca 140 m2 
vedeného na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov žadatelce.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

b) žadatelka

Starosta – občan žádá o prodej stavebního pozemku par.č. 646/23 o výměře 738 m2 na ul. 
Slunečná, za stanovenou min. cenu 325,- Kč/ m2. Rada města doporučuje zastupitelstvu města 
prodat pozemek. Prodej bude uskutečněn formou uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě, ve 
které bude uvedeno, že na pozemku je zřízeno věcné břemenu spočívající v umístění kabelového 
vedení a pojist. skříně pro připojení stavebního místa na rozvody NN.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvu města schvaluje prodej pozemku par.č. 646/23 o výměře 738 m2 vedeného na 
LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov žadatelce za cenu 325,- Kč/ m2 formou uzavření Smlouvy 
o budoucí kupní smlouvě s věcným břemen spočívající v umístění kabelového vedení a 
pojis. skříně a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje 
starostu města podpisem  kupní smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

c) žadatel

Starosta - Předkládáme radě města znovu k projednání žádost občana, který žádá o prodej 
pozemku nebo jeho části par.č. 2213/3 o výměře 117 m2 vedený na LV 10001 pro k.ú. Mor. 
Krumlov z důvodu spojení s okolními pozemky, které vlastní a využíval by je jako zahradu. Rada 
města na své 22. schůzi dne 5.12.2012 odložila svoje rozhodnutí ohledně prodeje z důvodu 
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možné směny pozemků, které občan vlastní a nachází se v uvažovaných lokalitách pro výstavbu 
rodinných domů. K dohodě s vlastníky pozemků v lokalitě ul. Vinohradská a ul. Vodárenská 
nedošlo, a proto je plánovaná směna bezpředmětná.  SMM doporučila radě města prodat pouze 
část pozemku par.č. 2213/3 cca 85 m2 – viz příloha k bodu 1. c) str.2, aby byl zachován 
dostatečný prostor k případné údržbě vodního toku. Rada města nedoporučuje zastupitelstvu 
města prodat uvedený pozemek ani jeho část.
Ing. Kocanda – mluvil jsem s občanem – pozemek se nachází v úz. č. 6 – cena pozemku jako u 
pole. Je ochotný zaplatit i cenu, která by vyplynula ze začlenění do nového úz. č. 6. Navrhuji 
odložit. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvu města odkládá prodej pozemku par.č. 2213/3 o výměře 117 m2 v k.ú. Mor. 
Krumlov vedeném na LV 10001 žadateli.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města ukládá RM a řediteli SMM jednat dále s žadatelem o prodeji pozemku 
parc. č. 2213/3

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

d) žadatel

Starosta - občan žádá o prodej pozemku par.č. 3165/7 (nebyl zveřejněn) a části pozemku par.č. 
1451/13, o který žádal již v roce 2010, kdy mu prodej nebyl schválen s tím, že musí být znovu 
vytyčeny hranice pozemku.  Rada města na své 10 schůzi konané dne 9.5.2011 doporučila 
zastupitelstvu města schválit prodej po dořešení odprodeje pozemků od občana, který se 
neuskutečnil z důvodu požadované vysoké ceny s tím, že občan předloží geomet. plán, který  
oddělí požadovanou část. Občan doručil na SMM nové vytyčení pozemku dle požadavků města 
tak, aby byla zachovaná minimální vzdálenost od pozemků občana v šířce 6 m. Rada města 
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projednala tuto směnu dle předloženého vytyčení pozemků, ve kterém byl nově  vzniklý pozemek 
z par.č. 1451/13 označen jako par.č. 1451/14 a část pozemku parč. 3165/6 ve vlastnictví žadatele 
jako par.č. 3165/8 o výměře 27 m2. Po projednání radou města byl vypracován geometrický plán 
č. 2434-40/2012, který vyhotovil Miroslav Mádr a označil nově vzniklé pozemky jinými 
parcelními čísly  o  shodné výměře. Z par.č. 1451/13 vznikl pozemek označený par.č. 1451/18 o 
výměře 273 m2 a z par.č. 3165/6 pozemek označený  par.č. 3165/10 o výměře 27 m2. Znalecký 
posudek č. 1201-19/2012, který vypracovala Ing. Kocábová, určil cenu pozemků. Pozemek města 
je oceněn částkou 2730,- Kč a pozemek žadatele cenou 270,- Kč.
Rada města zastupitelstvu města doporučila zastupitelstvu města směnit pozemky s doplatkem 
ceny a neprodat pozemek par.č. 3165/7. Doplatek ceny  představuje částku 2460,- Kč. Pan 
Vybíral – byl jsem upozorněn, že nezůstává 6m na komunikaci. Jaká je hranice pozemků? Mgr. 
Košíček – šířka je 6 m, zadal jsem geometrovi, aby byla zachována hranice 6 m. Aby zůstalo na 
každé straně. V geometrickém plánu je 6 m hranice. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje směnu nově vzniklého pozemků dle geomet. plánu č. 2434-
40/2012, který vyhotovil Miros. Mádr par.č. 1451/18 o výměře 273 m2 v k.ú. Mor. Krumlov, 
vedený na LV 10001, který vznikl oddělením z pozemku par.č. 1451/13 ve vlastnictví města 
za nově vzniklý pozemek par.č. 3165/10 o výměře 27 m2 v k.ú. Mor. Krumlov který vznikl 
oddělením z par.č. 3165/6, ve vlastnictví  žadatele, s doplatkem ceny ve výši 2460,- Kč 
žadateli a  převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu 
města podpisem  kupní smlouvy.

Občan nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 13 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - VYBÍRAL Josef

      Zdrželi se: 2 - BLAHA Josef Ing., POLÁCHOVÁ Kamila

Zastupitelstvo  města neschvaluje prodej pozemku par.č. 3165/7 v k.ú. Mor. Krumlov 
žadateli.

Občan nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 14 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL 
Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 2 - ZPĚVÁK Josef, POLÁCHOVÁ Kamila
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e)  Odkup pozemků ve vlastnictví majitelů

Starosta - Rada města pověřila  SMM jednáním o směně pozemků par.č. 3126/3, par.č. 3126/4 a 
par.č. 3124/4 ve vlastnictví majitelů za pozemek  par.č. 3124/1 ve vlastnictví města. Uvedené 
pozemky potřebuje město pro vybudování chodníku pro pěší. Manželé nemají zájem o směnu a 
navrhují  prodej všech pozemků nacházejících se v této lokalitě. Jedná se o pozemky par.č. 
3141/14 o výměře 88 m2, par.č. 3141/15 o výměře 141 m2, par.č. 3126/3 o výměře  76 m2, par.č. 
3126/4 o výměře 123 m2 a par.č. 3124/4 o výměře 20 m2. Celková výměra pozemků 448 m2, 
znalecký posudek č.1225-43/2012 který vyhotovila Ing. Kocábová stanovil cenu za pozemky ve 
výši 17930,- Kč. Rada města doporučuje zastupitelstvu města odkoupit pozemky za cenu 17930,-
Kč od majitelů. Pan Kabelka – jde o lokalitu u rakšické lávky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvu města schvaluje odkup pozemků par.č. 3141/14 o výměře 88 m2, par.č. 
3141/15 o výměře 141 m2, par.č. 3126/3 o výměře  76 m2, par.č. 3126/4 o výměře 123 m2 a 
par.č. 3124/4 o výměře 20 m2 za cenu obvyklou ve výši 17930,- Kč zjištěnou znaleckým 
posudkem  od majitelů.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

2) Návrh postupu pro prodej vyčleněného nemovitého majetku

Starosta - Zastupitelstvo města na 13. zasedání schválilo prodej bytového domu Palackého 137 s 
pozemkem pod stavbou p.č. 242/4, bytový dům Pionýrská č.p. 474, 475 a na 14. zasedání bytový 
dům Zámecká č.p. 2 s pozemkem p.č. 317, bytový dům Zámecká č.p. 25 s pozemkem p.č. 350/1, 
rodinný dům Nám. T.G.Masaryka 49 s pozemkem p.č. 280/1 a objekt obč. vybavenosti Břízová 
č.p. 250, pozemek p.č. 1215. Záměr města prodat tento vyčleněný majetek, vyjma bytového 
domu Pionýrská č.p. 474, 475, kde nejsou vyřešeny majetkové vztahy k pozemkům pod domem, 
byl zveřejněn od 24.4. do 10.5.2012 obvyklým způsobem. V době zveřejnění záměru podala 
firma Jašovi s.r.o., Slunečná 550, Moravský Krumlov žádost o odprodej rodinného domu č.p. 49, 
který má v současné době v nájmu a pozemku parc.č. 280/1 o výměře 250 m2 za zveřejněnou 
cenu  4 800 tis.Kč.
Rada města doporučuje na základě došlé žádosti schválit prodej rodinného domu č.p. 49 a 
pozemku parc.č. 280/1 o výměře 250 m2 v k.ú. Moravský Krumlov firmě Jašovi s.r.o., Slunečná 
550, Moravský Krumlov za cenu 4 800 tis. Kč.
Vzhledem k tomu, že zastupitelstvo města nerozhodlo o formě prodeje jednotlivých nemovitostí 
v souladu s čl.I., odst.2 Směrnice města Moravský Krumlov č. MěÚ 10/2009 (dále jen 
,,Směrnice‘‘), rada města dne 14.5.2012 projednala a doporučuje zastupitelstvu města navržený 
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postup prodeje uvedený v příloze schválit. V dnešních materiálech jste také obdrželi návrh, 
smlouvu o nájmu. 

Návrh usnesení pro objekt „Blondýna“ : 
Nejdříve projednáme na RM a musíme nalézt cestu, jak upravit nájemní smlouvu. 

ZM odkládá své rozhodnutí ve věci formy prodeje objektu obč. vybavenosti Břízová 250, 
672 01 Moravský Krumlov vč. pozemku p.č. 1215 o výměře 390 m2.                                                                                                                    
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 16 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef

Pí. Poláchová – chci tuto věc ještě jednou nechat posoudit nezávislým  právníkem, nezdá se mi 
to. Pí. Kočí – chci, aby ZM přijalo usnesení o konzultaci s právníkem – tehdejší zastupitelstvo 
pronajalo nájemcům na tisíc let. I přes nemalé finanční prostředky, chci aby se majetek vrátil do 
rukou města. Najít cestu, jak vypovědět smlouvu. Starosta – navrhuji odložení tohoto bodu. 
Strany se musí dohodnout. Ing. Kocanda – prověřit zda nebyly překročeny kompetence ředitele 
SMM. Starosta – SMM musí doložit veškeré materiály – co bylo za finance investováno, 
investice i druhé strany, posudky právníků. SMM vejde v jednání s druhou stranou. 
Ing. Kocanda – na RM se o tomto nehlasovalo, domluvili jsme se na pravidlech těchto prodejů –
zveřejnit, nabídnout k prodeji. Pí. Kočí – přihlásil se pouze pan Jaša a i po úpravách nežádá o 
žádné kompenzace, podniká tam, sortiment chce udržet, jde o solidního partnera – doporučuji 
prodej. Bc. Procházka – jde o zajímavou cenu. Pan Dvořáček – slyšel jsem od spousty lidí, že 
nevědí, jaké nemovitosti se prodávají. Lépe zveřejňovat, jde o výhodu pro město. Ing. Kocanda
– je zde i časový horizont. Mgr. Košíček – byly schváleny zásady, podle těch by se mělo 
postupovat. Ing. Šlapanský – když bude vyšší nabídka od toho, na kom nebudeme mít zájem, jak 
to vysvětlíme? Mgr. Košíček – pak můžeme vybrat. 

Zastupitelstvo města schvaluje předložený postup pro realizaci prodeje vyčleněného 
nemovitého majetku - bytový dům Zámecká 2 vč. pozemku, bytový dům Zámecká 25 vč. 
pozemku, bytový dům Palackého vč. pozemku, bytový dům Pionýrská 474 a 475.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 2 -    BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef, Zdrželi se: 2 - DVOŘÁČEK Jiří, 
POLÁCHOVÁ Kamila
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Zastupitelstvo města schvaluje prodej rodinného domu č.p. 49 a pozemku parc.č. 280/1 o 
výměře 250 m2 v k.ú. Moravský Krumlov dle podmínek schváleného postupu pro realizaci 
prodeje vyčleněného nemovitého majetku města Moravský Krumlov. 

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 3 – KOCANDA Vlastimil, DVOŘÁČEK Jiří, KOŠÍČEK Jan, Mgr.

Proti: 7 - BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef, LANG Vladimír, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., PROCHÁZKA Pavel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., KOČÍ 
Irena

Zdrželi se: 7 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
POLÁCHOVÁ Kamila, ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej rodinného domu č.p. 49 a pozemku parc.č. 280/1 o 
výměře 250 m2 v k.ú. Moravský Krumlov firmě Jašovi s.r.o., Slunečná 550, Moravský 
Krumlov, IČ: 26966476 za cenu 4 800 tis. Kč, převod tohoto majetku z evidence Správy 
majetku města do evidence majetku města a pověřuje starostu města podpisem kupní 
smlouvy.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 10 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA 

Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti:   4 – BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef, DVOŘÁČEK Jiří, POLÁCHOVÁ Kamila

Zdrželi se: 3 - KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing.

Starosta - Projednáme se SMM další postup.

3. Bezúplatný převod, darovací smlouva

a)  Autobusové zálivy, převod pozemku a darovací smlouva
Starosta - Na 2. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 14.2.2011 byl 
schválen  bezúplatný převod stavby autobusového zálivu na ul. Znojemská evidovanou SMM pod 
inv. č. 805, nově vzniklého pozemku par.č. 1561/2 o výměře 15 m2 do majetku Jihomoravského 
kraje a převod majetku z evidence majetku SMM do evidence majetku města. Vzhledem ke 
skutečnosti, že nedošlo k zápisu par.č. 1561/2 dle geomomet. plánu č. 2322-233/2010, protože 
byl vyhotoven další geometr. plán č. 2337-16/2011, který z pozemku par.č. 1561 oddělil  stejný 
pozemek a označil jej pod par.č. 1561/4 o výměře 15 m2, který nebyl zveřejněn, nelze  uzavřít 
smlouvu. Proto  byl nyní záměr bezúplatně převést  aut. záliv na ul. Znojemská, inv. 805, hodnota 
349 072,80 Kč, pozemek par.č. 1561/4 o výměře 15 m2 a aut. záliv na ul. Ivančická, inv. 10034, 
hodnota činí 312 389,80 do majetku Jihomoravského kraje zveřejněn. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu města revokovat usnesení zastupitelstva města č. 3/2011 bod 15. a 16. ze 2.
zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konaného dne 14.2.2011 a schválit bezúplatný 
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převod stavby autobusového zálivu na ul. Znojemská evidovanou SMM pod inv. č. 805, pozemku 
par.č. 1561/4 o výměře 15 m2  v k.ú. Mor. Krumlov, vedený na LV 10001 do majetku 
Jihomoravského kraje a stavby autobusového zálivu na ulici Ivančická inv.č. města 10034 do 
majetku Jihomoravského kraje. 

Návrh usnesení
Zastupitelstvu města revokuje usnesení č. 3/2011 bod 15. a 16. z 2. zasedání Zastupitelstva 
města Moravský Krumlov konaného dne 14.2.2011.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod stavby autobusového zálivu na ul. 
Znojemská evidovanou SMM pod inv. č. 805, hodnota 349 072,80 Kč, pozemku  par.č. 
1561/4 o výměře 15 m2 , hodnota 105,- Kč v k.ú. Mor. Krumlov, vedený na LV 10001 
z majetku Města Moravský Krumlov do majetku Jihomoravského kraje a převod majetku 
z evidence majetku SMM do evidence majetku města.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod stavby autobusového zálivu na ulici 
Ivančická inv.č. města 10034 , hodnota 312 389,80  Kč z majetku Města Moravský Krumlov 
do majetku Jihomoravského kraje.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0, Zdrželi se: 0
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Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Darovací smlouvy na převod aut. zálivu na u. 
Ivančická, ul. Znojemská a pozemku par.č. 1561/4 v k.ú. Mor. Krumlov v předložením 
znění a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

b) Převod pozemků a darovací smlouva 

Starosta - Na základě písemní žádosti SMM zaslané SÚS, přís. org., oblast Znojmo o převod 
pozemků par.č. 1764/12 a par.č. 1764/13 zaslal Jihomoravský kraj, se sídlem v Brně darovací 
smlouvu, kterou tyto pozemky po schválení Zastupitelstvem Jihomoravského kraje bezplatně 
daruje do vlastnictví Města Moravský Krumlov
      
Návrh usnesení:
Zastupitelstva města schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č.1764/12 a 1764/13 v k.ú. 
Mor. Krumlov z majetku Jihomoravského kraje do majetku Města Moravský Krumlov.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření darovací smlouvy na pozemky p.č.1764/12 a 
1764/13 v k.ú. Moravský Krumlov v předloženém znění uzavřené mezi Městem Moravský 
Krumlov a Jihomoravským krajem a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.
  
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA 
Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0, Zdrželi se: 0
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28. KORESPONDENCE – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ

Dodatečný materiál – Vyjádření k záměru prodeje nemovitosti Břízová 250 ze dne 
25.05.2012 - tento bod byl projednán v bodě SMM 27/2. 

29. RŮZNÉ - předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ
Nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 

30. DISKUZE
Pan Kabelka – informace o průběhu, postupu prací KGJ na Sídlišti – nebudou překročeny 
hlukové limity. 

31. USNESENÍ
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl : z důvodu obsáhlosti změn ZM schválilo rozeslání 
a schválení návrhu usnesení emailem. 

32. ZÁVĚR
Pan starosta ukončil zasedání Zastupitelstva města v 20.40 hodin.

Zapisovatelka :

…………………………………..
            Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
               Marie Štolpová

                                                             …………………………………..  
            Mgr. Jan Košíček

V Moravském Krumlově, dne 06.06.2012

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek               Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                 starosta města Moravský Krumlov 
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